
ZPRÁVA VÝCVIKÁŘE KCHK ČR ZA VOLEBNÍ OBDOBÍ 2019-2023 

 

- Každý rok měl klub řádně zajištěno  a nahlášeno Mistrovství kníračů a Speciální závod 

kníračů, MR stopařů kníračů a MR v agility kníračů 
Liblín, Ostrava, Praha , Praha. Velmi děkujeme za zajištění těchto akcí se vzestupnou tendencí  

z pořadatelského hlediska 

 

- Mistrovství světa ISPU – 2021 Německo, v družstvech ČR 3.místo stopaři, 2022 Ostrava/ 

Vratimov 2.m v družstvech IGP 3 , a 2.m ve stopařích, 2023 Rakousko , v jednotlivcích kateg. 

IGP FH Marie Lohrerová s Aurelii 2místo, a v družstvech stopaři 2m, v kateg IGP 3 družstvo 3 

místo.  
Organizace MS v ČR se nám podařila zejména díky skvělému organizačnímu týmu a 

ohodnocení z vedení ISPU bylo ,že se jedná o nejpovedenější akci za dlouhá období. Ze své 

pozice ještě jednou a opakovaně děkuji všem, kteří se na akci podíleli, podporovali jí, a i všem 

kteří jakkoli přidali ruku k dílu. 

 

- V tomto volebním období jsme reprezentanty oblékli do nových dresů v barvě červeno-černé 

ve spolupráci s Fa Gappay a kalhoty zakoupila Fa Alms Brno / CHS Z Habrůvky, trička Fa Giom 

 

- Každým rokem proběhlo Soustředění kníračů, v jarním období : Bochovice, Ostravice, 

Zbraslav a to pro všechny varianty kníračů 

A nyní mi dovolte Vám oznámit zprávu a informaci, že jsem se rozhodla z vlastních osobních důvodů 

již nekandidovat do P KCHK a na pozici hlavního výcvikáře. Ráda bych Vás požádala, aby jste 

nepodléhali spekulacím , řešením na veřejných sítích a jinde, důvody vzcházejí z mého přesvědčení a 

pocitů a ty Vám přiblížím  

- ze složení nového P KCHK a minoritního obsazení členů ze sportu a výcviku, necítím pro mou 

práci silnou podporu a souznění. Mezilidské negativní vztahy v nitru klubu,  osobní ataky, 

které nemají se sportem a kynologii pranic společného, rozdělení české národní , kníračí 

reprezentace je pro mne zcela neakceptovatelné. Přesto, kdykoliv jsem ochotná poradit,říci 

svůj názor , spolupracovat s novým hlavním výcvikářem a samozřejmě předat věci, které se 

klubu ve výcviku podařilo získat 

- Nepodařilo se mi ani v druhém volebním období, z mého pohledu, zajistit pro reprezentanty 

a team leadery adekvátní podporu a odměny, finanční, kterou by si zasloužili, které měli 

navazovat na Podmínky reprezentace, jejich prosazování bylo velmi komplikované  

- Jedním z posledních a zásadních důvodů je porušení dohod ze strany ISPU, mezi KCHK a ISPU, 

u kterých jsem osobně byla a jednala. A také postoj MSKS ,který neakceptuje ani své veřejné 

zápisy a přihlížejí k rozdělení reprezentace plemene knírač na MS od svého spolku, chcete-li, 

kynologického klubu. 

Závěrem děkuji Klubu chovatelů kníračů za 8 let spolupráce, podpory MS 2022, spoustu zkušeností , 

které si mohu ze své pozice odnést a přeji novému předsednictvu hodně síly, úspěchů, spolupráce, 

sportovních úspěchů a těším se na shledání na nějaké akci  

Veronika Staniová 



    

 

 

 


